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6.11.2023 -Ag B301- klo 16:15

Läsnä:
Lauri Laitinen puheenjohtaja
Anna Luttinen sihteeri
Jawad el Hamrou
Elisa Tirkkonen
Lauri Ijäs
Laura Kelottijärvi
Siru Huurre
Elsa Vänttinen
Siina Jauhiainen
Samu Saarainen
Pinja Jousinen
Sara Nikulainen
Sarianna Saastamoinen

Antti Laajalahti
Olli Puhtimäki

1. Kokouksen avaaminen
Avattiin kokous klo 16:16

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Hyväksyttiin sellaisenaan.

4. Ilmoitusasiat
- Merchiä mennyt maanantaihin mennessä 33 kpl.

5. Hallintoasiat
5.1.Talousasiat

Tilanne tilillä: 8452,58 €
Kassassa: 110,00 €

Rahaa on.

5.2. Laulukirjatoimikunta
Tavoitteet uudelle laulukirjalle:
Uudistetaan lauluvalikoimaa siten, että enää ei olisi mitään rasistista yms.
yhdenvertaisuutta loukkaavaa. Poistetaan tarvittaessa, hankitaan uusia ja muokataan
sen ollessa mahdollista.
Uudistetaan laulujen järjestelyä siten, että laulujen etsiminen on helpompaa (esim.
kategorioittain)
Uudenkin kirjan oltava käytettävissä myös saunassa, paljussa, tms.
Mahdollisimman monipuolinen sekä pitkäikäinen.
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Enemmän lisäsivuja loppuun.
Pohditaan sponsorien hankkimista laulukirjaan.

Aikataulutavoite:
Syyskuu: Lista mahdollisista säilytettävistä, poistettavista, muokattavista ja lisättävistä
lauluista
Lokakuu: Käydään laululista läpi ja tehdään valikointi.
Marraskuu: Muokataan valmiiksi kirjaksi.
Joulukuu: Viimeistely.

Tämänhetkinen nimi laulukirjalle on LYRTS, ollaan noin 2 viikkoa aikataulusta
myöhässä. Taitto-ohjelma lateX, ja taittaminen on ynnän vastuulla. Laulut ovat
alustavasti katsottu läpi ja tuomioita on jaettu. Korjaukset/muokkaukset lähdössä
käyntiin, kun kerkeää ja varmaankin kilpailun jälkeen. Laulukilpailu uusille lauluille piti
alkaa tällä viikolla, katsotaan milloin mutta tän kuun aikana. Tästä on olemassa jo
mainokset ja ynnä innokkaana mainostaa menemään. Ehdotuksia laulukirjan
grafiikkaan ja muuhun laulukirjan “oheistoimintaan” otetaan vastaan, esim. sitsien
perusohjeet.

5.3. Hankinnat merch
Alustavasti 17 x 15,90 € (Bucket hattuja, väreinä mustaa ja valkoista)
Budjetoidaan 270,30 €.

6. Tapahtumat ja liikunta
6.1. Menneet

6.1.1. Suursitsit 25.10. @Aaltosali
Merkit saapuivat juuri ajoissa. Sujui hyvin ja sitsien kestoa jatkettiin yleisön pyynnöstä
n. puoli tuntia. Ei yv-keissiä. Ruokaa jäi aika paljon yli, mutta löydettiin sille jokin
ratkaisu. Ensi kerralla voisi miettiä maustepurkkia mukaan. Lipunmyynnissä Esciin
hieman ongelmaa, koska myynti päättyikin jo klo 1. Jatkoilla yllättävän vähän
porukkaa.

6.1.2. Alumnisitsit
Vaihdettiin Heidi’sistä La Bariin, koska osallistujia vähän. Alumneja saatiin
houkuteltua tapahtumaan paremmin kuin opiskelijoita. La Bar avasi toisen puolen
muille asiakkaille, mistä oltiin infottu huonosti meitä ja musiikki häiritsi sitsejä :(
Laitetaan La Barille palautetta.

6.2. Tulevat
6.2.1. Syyskokous 8.11.
Kutsu ja infot lähetetty. 7 ilmoittanut kiinnostuksensa formissa johonkin pestiin.
Mainostakaa paljua, muistuttakaa pyyhe x 2.

6.2.2. Hoplop 14.11.
Radikaalin lippukanta meni kokonaan ekan päivän aikana 50 kpl, näyttää tapahtuma
siis jatkavan suosiotaan. Stimpalta 100 osallistujaa, Sane ei ole vielä saanut kaikkia
lippuja menemään 40 kpl kannasta, joten huomenna aukeaa yleiseen jakoon
osallistuville aj:lle. Hoplop varaus: 1984 € / Järkkärit: 300 € / Merkit: 205,42 €. Rahat
stimpan kautta ja Kide.app otettu huomioon eli nollille jäädään kuten pitääkin, kunhan
vikat liput menee. Jos ei mene vikat liput, tappioiden jako tasan.

6.2.3. Baarikierros 15.11.
MatLut kiertävät keskustan baareja. Mukana Poppari, DeLorean, Teerenpeli, Avenue,
Revo/Venn, Helmi, Mutka, Cafe Europa, Sohwi, Hemingways ja Vihreä Haltiatar.
Aikataulusuunnittelu kesken. Alustavasti tiedusteltu Radikaalista kiinnostuneita
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formsissa, jonka mukaan osallistujia olisi meiltä tulossa 21 kpl. Muiden aj:n
osallistujamäärästä ei ole varmaa tietoa.

6.2.4. Aktiivisitsit Matlujen kanssa @Tilia
Alustavasti ma 20.11. Matlujen hallituslaisille ja toimihenkilöille järjestettävät
yhteissitsit klo 18-21.30. Teemana oma lempijuoma/lempiruoka. Ruokatilaus
ainejärjestöittäin ja OPM. Kaavailtu jokaisen aj:n vpj toustiksi (ei oo pakko jos ei taho).

6.2.5. Pikkujoulut 22.11.
Teemana "Mistä olet kotoisin?" Fuksit ei oo saanu hoidettua muuta kuin viinin.
Budjetoidaan 100 € pikkujouluihin käytettäväksi. Fukseille voisi mainostaa vielä
pikkujoulujen järjestämishommia.

6.3. Liikunta
Palautetta tullut, että etukäteen päätetyt lajit rajoittavat paikalle tulijoiden määrää.
Pitäisikö testata ns. vapaata vuoroa, missä paikan päällä päätetään laji? Hankaluutta
jos pitää tuoda välineitä lajeja varten. Kokeillaan paikan päällä valintaa osa
kuukaudesta.

7. Media-asiat
7.1. Ruisku

Ruiskuun ei ole loimun ja tekin lisäksi kuin kolme mainosta. Jutut alkaa kohta olla
valmiina, jonka jälkeen kasataan lehti. Toivon mukaan ennen risteilyä jakoon.
Painetaan lehtiä 70 kpl.

8. EVHV
8.1. Edunvalvonta

8.1.1 Palautekysely
Jos kaikki on mennyt suunnitellusti tänään on lähetetty palautekysely ja toivotaan että
kaikki vastaavat hienoon kyselyyn :) Koonti tulossa 27.11.

8.2. Forumit
8.2.2. Kopofoorumi
Yliopistot ovat kehittämässä, tai ainakin meidän yliopisto on osana jotain X määrää
toimintaa, jossa siis kehitetään opin.fi verkkosivua joka kokoaa kaikki avoimet opinnot
kautta maan. Tämän täyttäisi itse yliopisto ja luokittelu menisi yliopiston puolelta.
Meidän yliopisto tärkeä koska omaamme isoimman avoimen tarjonnan ja siksi
propagandaa meille tästä. Idea todella laastarimaisesti tuotu, verrataan siihen että kun
meillä ei ole nyt sitä ikuista oppioikeutta niin nyt saadaan hyvää hyvyyttään tämä, joka
maksaa opintojen jälkeen. Alumniopinto-oikeus on kuitenkin nyt sen 2 lukukautta. “voi
työn pohjalta kouluttautua sitten lisää kun sitä tarttee!” Tästä taas tahdottiin että
tiedotetaan ainejärjestöissä ja muualla, todettiin että ei tiedoteta kun nettisivutkin on
vielä vaiheessa. Odotetaan aiheesta jotain JYY spostin suuntaista.
Tästä vielä pohdintaa oli aikaisemman koulutuspoliittisen foorumin aihe eli
kurssipalaute ja kuinka tätä voisi kopona kehittää. Teen jotain testamenttiin tai itken
eteenpäin.

8.3. Kemian KKR
Joillakin satunnaisilla kursseilla luvassa opintopisteiden nousua. Suurin osa tapahtuu
syventävissä kursseissa, mutta esimerkiksi Siirtymämetallien kemia 3 op -> 4 op.

Ideana olisi yhden hops kurssin lisäksi laittaa toiselle ja kolmannelle vuodelle vielä yksi
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hops-kurssi lisää. Eli kahdesta hops-kurssista yhteensä kaksi noppaa. KV-suunnitelma
lisättäisiin sekä kandi-infosta tulisi pakollinen.
KV-suunnitelma: oman osaamisen tunnistamista, tunnistaa omia kv-yhteyksiä.

9. Palauteboksin läpikäynti
-Miten liityn jäseneksi

No eka kysymys

PJ ottaa yhteyttä.
-Poliittinen spämmi

Miksi yksittäinen ihminen voi vapaasti spämmätä kaikkia mahdollisia ryhmiä kalastellen omia

ääniä? Voiko hallitus tehdä asialle jotain, tulin kemialle opiskelemaan kemiaa en äänestämään

edarivaaleissa.

Yksittäisten henkilöiden mainostusta ei ole Radikaalin tiedotuskanavilla ollut, vapaa-ajan
kemistiryhmissä kannattaa ottaa yhteyttä admineihin. Radikaalin tapahtumissa voi nykäistä
yhdenvertaisuusvastaavaa hihasta jos häirintää tapahtuu. Edarivaalien yleistä tiedotusta
laitamme puolueettomasti, jotta opiskelijat ovat tietoisia vaikutusmahdollisuuksistaan.

10. Muita esille tulevia asioita
Ei muuta.

11. Budjetoinnit
● 100 € pikkujouluihin
● 270,30 € merchiin

12. Pöytäkirjojen hyväksyminen
Ehdotus: Hyväksytään pöytäkirjat 10/23 ja 11/23
Päätös: Hyväksyttiin pöytäkirjat 10/23 ja 11/23

13. Seuraava kokous
11.12. klo 16:15 paikka alustavasti AgB301

14. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous klo 17:12.

Pöytäkirjan hyväksyminen ja allekirjoitukset
Pöytäkirja on hyväksytty hallituksen kokouksessa ___/______

____/____/_____ _____/____/______

_________________________ _______________________________
Lauri Laitinen, puheenjohtaja 2023 Elisa Tirkkonen, taloudenhoitaja 2023


